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 Justerat Måndag den 25 oktober 2010 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Åsa Romson 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M) ordföranden  

Åsa Romson (MP) vice ordföranden  

 

Hugo Nordenfelt (M)  

Lena Bring (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Daniel Valiollahi (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Malte Sigemalm (S)  

Godfrey Etyang (S)  

 
Ersättare: 

 Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)   

Björn Gülich (M)   

Christian Carlsson (KD)  

Gerd Sjöberg-Granlund (S) Tjänstgörande 

Hassan Said Mahamed (S) Tjänstgörande 

Fredrik Canerstam (S)  

Charles Berkow (MP)  

Tina Kratz (V) Tjänstgörande 

 
 

 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Ulla Jöhnk (S), Karin Wanngård (S) och Stellan 

F Hamrin (V) samt av ersättarna Aysin Hartzell (M), Harald Eriksson (M), Gustav 

Åkerblom (FP) och Maria Östberg-Svanelind (S) 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. 

 

Närvarande var också nämndsekreterare Maria Stigle, föredragande tjänstemän och 

miljöförvaltningens avdelningschefer.  

 

 

 



  

 § 20 

Remiss om anläggande av tre konstgräsfotbollsplaner samt 

byggnation av en ny personalbyggnad m.m. på Hjorthagens 

idrottsplats. Inriktningsbeslut 

Remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 2010-15655 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden tillstyrker inriktningsbeslutet med beaktande av 

 de miljö- och hälsofrågor som lyfts fram i förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Ärendets handling 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 8 oktober 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Malte Sigemalm m.fl. (S) och Tina Kratz (V) enligt 

följande: 

 

Stockholm stad har nu möjlighet att på Hjorthagens idrottsplats göra en 

anläggning som är miljövänlig med tanke på närheten till Norra 

Djurgårdsstaden.  

Bygger man om är det av stor vikt att man kan använda anläggningen effektivt 

under hela året. 

Det finns i dag, i drift, idrottsanläggningar där man nyttjar bergvärmeteknik för 

att kunna spela fotboll även under den kalla årstiden. 

 

Ska man som det även framgår i förvaltningens utlåtande nyttja förnyelsebar 

energi för uppvärmning bör man nu pröva bergvärme med energilagring. På 

detta sätt kan man även nyttja bergvärme för uppvärmning av 

personalbyggnaden. 

 

Att i detta läge inte göra Hjorthagen till ett pilotprojekt, vore ur många aspekter 

orimligt.Idrottsanläggningen kommer att nyttjas under många år framgent och 

den extra investering som ex bergvärme medför kommer att under tid bli mer 

lönsam än att nyttja el eller fjärrvärme för uppvärmning. Kombinerar man 

anläggningen med sol och elceller blir anläggningen ytterligare en spjutspets för 

befintlig teknologi som inte nyttjas fullt ut 

 



  

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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